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1 Vaststelling agenda 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent om 18.00 uur de vergadering.  
De agenda wordt conform voorstel vastgesteld. 
 

2 Besluitenlijst Presidium 28 november 2011 
Mevrouw Geeraedts, pag. 3: tijdens de gecombineerde commissievergadering EH&ROW 
werd door de voorzitter getwitterd. Met die toevoeging wordt de besluitenlijst vastgesteld.  
Naar aanleiding van punt 4 (agenda PS 9 december): mevrouw Frijters vraagt naar de 
afspraken over spreektijden tijdens Statenvergaderingen. CdK antwoordt dat dit bij het 
memo over de ongeschreven regels (agendapunt 6) aan de orde komt. 
 

3 Mededelingen/ter kennisname stukken 
a) Terugblik Statenvergadering 8/9 december en commissies 16 december 2011: PS: 

mevrouw Geeraedts merkt op dat naar haar mening moties zo nu en dan erg 
‘gemakkelijk’ worden ingediend, zonder dat de consequenties goed zijn overdacht. CdK 
antwoordt dat de inhoudelijke discussie over al ingediende moties buiten het presidium 
gevoerd wordt en dat in het kader van de voorbereiding van vergaderingen een beroep 
gedaan kan worden op de griffie. Ook het toetsen van moties en amendementen hoort 
daarbij. De heer Krol wijst op de lengte van de vergadering, CdK ziet graag suggesties 
voor verbetering tegemoet. Mevrouw Kerkhof is van mening dat er geen redelijke 
verhouding is in de spreektijd voor fracties naar rato van hun grootte.  
Commissies: mevrouw Geeraedts meldt dat in EZB de problematiek van integrale 
behandeling van onderwerpen waarbij verschillende commissies betrokken zijn, aan de 
orde is gekomen. Mevrouw Wijnands merkt op dat integraliteit vooral bij de 
voorbereiding in de fracties aandacht behoeft. Mevrouw Lestrade meldt dat de 
behandeling van de boardletter in MF kwalitatief teleurstellend was, zeker in vergelijking 
met de aandacht die in het verleden door de Rekeningcommissie aan dergelijke 
onderwerpen werd geschonken. Genoemde punten worden meegenomen bij de evaluatie 
van het commissiestelsel. 

b) Voortgangsgesprek CdK: wordt gehouden door de dames Geeraedts, Kerkhof, Lestrade, 
Wijnands en Dortmans en de heren Heijmans en Kap; griffier zoekt een geschikt 
moment. CdK zal ter voorbereiding een memo rondsturen. 
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c) Kosten buitenlands mobiel internetgebruik via de iPad: van notitie wordt 
kennisgenomen. De heer Krol meldt problemen bij het gebruik in het binnenland en 
vraagt of er sprake is van een maandelijkse datalimiet? De heer Kap vraagt of de 
bruikleenovereenkomst aanpassing behoeft n.a.v. de notitie. Griffier gaat beide zaken na. 

d) Werkgeverscommissie griffier: wordt gevormd door de dames Geeraedts, Kerkhof en Van 
der Kammen en CdK. Provinciesecretaris treedt op als adviseur vanwege het feit dat de 
organisatie een aantal werkzaamheden met een bedrijfsvoeringskarakter voor de griffie 
uitvoert. 

e) Vooraankondiging reis naar China: CdK kondigt een bestuurlijk-economische missie 
naar China aan in april 2012. Naar verwachting zal het People’s Congres daarbij 
aandringen op een parlementaire vertegenwoordiging. Zodra er meer informatie bekend 
is zal het presidium op de hoogte gesteld worden. 

 
4 Agenda Provinciale Staten d.d. 20 januari 2012 

Agenda wordt aangevuld met herstemming moties M14 en M15, ingediend tijdens de 
vergadering van 9 december jl. 
 

5 Reglement van Orde PS en Statencommissies 
Presidium uit waardering voor het voorliggende stuk, waarbij ten aanzien van de concrete 
beslispunten het volgende wordt vastgesteld: 

1. van de technische verbeteringen wordt kennisgenomen. 
2. a. enkele fracties hechten aan het moment van stilte bij aanvang van de vergadering 

als moment van overgang/reflectie, de overige fracties respecteren die behoefte. 
Het artikel blijft gehandhaafd. 

b. met de nadere nuancering van de uitzondering op beantwoording van schriftelijke 
vragen met het oog op de vakantieperiode wordt ingestemd. 

c.  met de rol van de voorzitter en de commissie zelf bij mondelinge beantwoording 
van schriftelijke vragen en de extra mogelijkheid voor Statenleden wordt 
ingestemd. 

d. de beperking van onderwerpen bij het vragenuurtje wordt gehandhaafd, bij 
schriftelijke vragen geldt die beperking niet omdat het presidium hierbij het 
principiële recht van vragenstellen wil benadrukken. 

e. met gewogen stemming wordt door de meerderheid ingestemd. Afgesproken wordt 
hier geen extra ruchtbaarheid aan te geven. 

3. met het Statenvoorstel wordt ingestemd, de griffier wordt gemachtigd de benodigde 
aanpassingen te plegen. 

4. het voorstel behoeft geen commissiebehandeling maar wordt direct aan PS 
aangeboden voor de Statenvergadering van 20 januari 2012. 

 
6 Ongeschreven regels 

Het memo wordt eerst in de fracties behandeld en komt volgende vergadering terug in het 
presidium. De fracties worden nadrukkelijk uitgenodigd aanvullingen te plegen. 
 

7 Data bijzondere bijeenkomsten PS en presidium 2012-2014 
Met de voorstellen wordt ingestemd met dien verstande dat de Statentweedaagse in het 
voorjaar gehouden wordt en dat in het najaar vooralsnog sprake is van een reservering. Het 
presidium zal vanuit een oogpunt van belasting in het najaar bezien of van de reservering -al 
dan niet gedeeltelijk- gebruik gemaakt gaat worden. De data zullen via de Dagmail worden 
aangeboden. 
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8 Rondvraag en Sluiting 
Mevrouw Frijters vraagt of er m.b.t. de burgerleden nog aanpassingen plaatsvinden. CdK 
antwoordt dat het presidium op 18 november jl. besloten heeft hier in de nieuwe 
bestuursperiode aandacht aan te besteden. 
Mevrouw Wijnands vraagt naar de procedure inzake persberichten van PS. Griffier verwijst 
naar de huidige afspraken waarbij naast de voorzitter ook de vice-voorzitters een rol hebben. 
In het kader van het communicatieplan komt de aanpak opnieuw in het presidium aan de 
orde. 
In antwoord op een vraag van de griffier welke informatie beschikbaar gesteld wordt ten 
behoeve van ‘de staat van het bestuur 2012’ besluit het presidium dat alleen de openbare 
informatie beschikbaar gesteld wordt.  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.00 uur. 
 
Eerstvolgende vergadering van het Presidium: 
Maandag 16 januari 2012: 18.00-19.00 uur: reservering 
Maanfag 13 februari 2012: 18.00-19.00 uur: reguliere Presidiumbijeenkomst 


